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Waarom wil LTC Achter de Bogen investeren in Padel?

LTC Achter de Bogen kampt, net als veel tennis verenigingen in de regio, met een teruggang in het 
aantal leden. Dit zorgt voor een vergrijzing van ons ledenbestand. En minder leden betekent ook 
minder inkomsten.

Investeren in Padel zien we als een adequate invulling om nieuwe leden aan te trekken en bestaande 
leden te behouden.

Ook de KNLTB signaleert een groeiende behoefte bij haar leden aan variatie en keuzevrijheid en geeft 
aan dat Padel kansen biedt voor verenigingen.

Direct hebben we ervaren dat de helft van onze zomerpasleden van 2020 in 2021 is overgestapt naar 
tennisvereniging de Klinkaert, omdat deze club over twee Padel banen beschikt.

Ervaringen bij andere clubs zoals de Hoge Heide in Vlijmen, de Klinkaert in Drunen en de 
Mattenkloppers in Waalwijk tonen aan dat er grote interesse is in Padel en dat de aanleg van Padel 
heeft geleid tot een stijging van het ledenaantal. Padel zorgt niet alleen voor nieuwe Padel leden, 
maar ook voor nieuwe tennis leden. Van de nieuwe leden start 50% met tennis en 50% met Padel. 
Van de bestaande leden start 10% met Padel. Zowel de Hoge Heide als de Mattenkloppers zijn 
inmiddels bezig met het realiseren van uitbreidingsplannen.

Voorwaarden voor het plan

Om met Padel te starten hebben we als bestuur de volgende voorwaarden gesteld:

1. Draagvlak intern. Er dient draagvlak te zijn binnen de club voor Padel. Dit moet tot uiting 
komen in een positief besluit van de ALV van 2022 op het definitieve plan èn de oprichting 
van een Padelcommissie

2. Financieel. De investering kan plaatsvinden binnen de financiële ruimte van onze 
meerjarenbegroting. Toekomstige investeringen en onze financiële positie mogen niet in het 
gedrang komen. De investering mag ook niet leiden tot een contributieverhoging

3. Draagvlak extern. De gemeente en andere belanghebbenden in het sportpark De Schroef, 
zoals VitaalParkheusden en jeu de boules vereniging Batard (onze naaste buren) 
ondersteunen het initiatief.

Planning

We gaan van de volgende planning:

1. Voorbereiding: september 2021 – Januari 2022
• Overleg met gemeente afgerond met betrekking tot voorkeurslokatie. Planning  

indienen definitief plan met vergunningen bekend
• Vooronderzoeken afgerond
• Voorstel definitief plan gereed (lokatie, leverancierselectie, begroting)

2. Besluitvorming: februari 2022 – mei 2022
• Akkoord ALV: februari 2022
• Akkoord en vergunningen gemeente: maart-mei 2022

3. Realisatie: juni-september 2022
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Locatie

De gemeente Heusden heeft in een eerder gesprek aangegeven om in de plannen ook de 
toekomstvisie mee te nemen van een eventuele uitbreiding van twee naar vier Padel banen. In de 
schetsen hebben we vier banen in een vierkant geplaatst; we noemen dit de Padel Carrousel. 

In dit concept plan zijn 2 locatie varianten uitgewerkt. Variant 1. situeert de Padel banen nabij het 
clubhuis. Variant 2 situeert de Padel banen in één lijn achter en naast de banen 5/6 en 9/10.

De 3D-tekeningen geven een realistische weergave van beide varianten. De groene banen worden als 
eerste gerealiseerd. De blauwe banen geven aan hoe de uitbreiding er uit ziet.

Variant 1. verschilt ten opzichte van variant 2 op de volgende punten:

1. Meer blikvanger doordat variant 1. in de “zichtlijn” van het park ligt. Dit kan ook andere 
bezoekers van sportpark De Schroef stimuleren deze sport te gaan beoefenen

2. Nabij clubhuis en terras zodat onze leden directer het spel ervaren en dit het gebruik 
stimuleert

3. Directere nabijheid van aansluitpunten voor verlichting en drainage
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Variant 1.
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Variant 2.


